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Obec Radonice 

Zastupitelstvo obce 

  

 

 

Zápis z 10. zasedání zastupitelstva obce  

konaného 10. 6. 2024 v zasedací místnosti Obecního úřadu v Radonicích   

 

 

Zasedání zahájeno v 19.00 hodin. 

Přítomno  : 10 členů   

Omluveni  : František Bittner, Václav Myslivec, Oldřiška Mrázová, Jaromír Forman,   

                            Petr Janík   

Předsedající :  Ing. Stanislav Němec, MBA  

Ověřovatelé :  Miroslav Moudrý, Michal Matoušek                     

Zapisovatel  :  Věra Bábíčková 

 

Místostarosta obce konstatoval, že zastupitelstvo obce se sešlo v počtu 10 členů a je 

usnášeníschopné. 

Z jednání je pořízen zvukový záznam. 

 

 

Hlasování pro zvolené ověřovatele : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

 

 

Rozprava:  bez připomínek.     

 

 

Pořad jednání: 

 

10/1    Zpráva kontrolního výboru 

10/2    Zpráva o činnosti Rady    

10/3    Zpráva o činnosti Obecní policie 

10/4    Závěrečný účet obce k 31. 12. 2023 

10/5    Motivační program ke zlepšení vzhledu obce 

10/6    Kupní smlouva na prodej pozemku p. č. 205/88  

10/7    Informace o investičním záměru Vily Jenštejn  

 

Náměty, připomínky a dotazy členů zastupitelstva a občanů  

 

Hlasování pro schválení pořadu jednání: 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Pořad jednání byl schválen.  

 



2 

 

10/1    Zpráva kontrolního výboru 

   - předkladatel Miroslav Moudrý – předseda kontrolního výboru  

 

 

Dne 3. 6. 2024 se konalo zasedání kontrolního výboru ve složení: 

Přítomní za kontrolní výbor:   p. M. Moudrý  

                                                    p. P. Hroudová Formanová – omluvena         

           p. M. Matoušek    

Přítomni za OÚ Radonice :    p. V. Bábíčková 

 

Zpráva ze zasedání kontrolního výboru je v příloze č. 1. 

 

 

Rozprava:  bez připomínek.     

 

 

Usnesení č. 10/1 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu kontrolního výboru. 

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

 

10/2     Zpráva o činnosti Rady    

   - předkladatel Ing. Stanislav Němec, MBA – starosta obce  

 

 

- rada se od posledního zastupitelstva 18. 3. 2024 sešla 8 x a řešila běžný provoz obce, 

- stavba bytového domu pokračuje dle harmonogramu, probíhají dokončovací práce, byty 

budou k nastěhování v průběhu prázdnin, zatím jeden byt bude pro zaměstnance základní 

školy a jeden pro pracovníka údržby obce, 

- elektronickou aukcí proběhl prodej pozemku parc. č. 205/88 v ulici Krátká, je připravena 

kupní smlouva a prodej pozemku bude dnes jako samostatný bod programu, v tuto chvíli 

nám zbývá na prodej ještě 6 parcel,  

- byla provedena oprava komunikací – zejména cyklostezky v ulici Počernická a po 

převedení krajem do vlastnictví obce bude opravena i část komunikace na Zápské, 

- dále se řešila fotovoltaika na střechách budov ve vlastnictví obce, bylo zadáno zpracování 

koncepce FV elektráren, z hlediska využitelnosti a vhodnosti instalace na jednotlivých 

budovách, závěr byl, že vhodných střech je 5 a to budova základní školy, obecního úřadu 

a mateřské školy, obecního domu, kulturního domu a kabiny na fotbalovém hřišti, počítá se 

s náklady na pořízení cca 9 mil. Kč, z toho cca 5 mil. Kč by mohla pokrýt dotace, byly 

osloveny 3 firmy na zpracování projektu, ale přestože s nimi bylo jednáno žádná firma 

nabídku nepředložila,  

- zpracovává se projekt půdní vestavby na půdě mateřské školy, kde by vznikly dva herní 

prostory pro mimoškolní aktivity a zázemí,  
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- v základní škole proběhl zápis do 1. třídy – dětí z Radonic bylo 32 a z tohoto důvodu bylo 

rozhodnuto a kompetentními orgány schváleno otevření dvou 1. tříd po 16 dětech, 

- ve spolupráci s obecní policií probíhá v obci revize dopravního značení, 

- jako dalším bodem se rada zabývala jednáními k přípravě koncesní smlouvy na 

provozování vodovodu a kanalizace v obci, koncesní řízení zpracuje Advokátní kancelář 

JUDr. Karo, 

- se společností PVK řešila rada únik vody u závlahového systému v Obecním domě,  

- proběhla jednání s Ing. Jirkou, jednatelem společnosti Vily Jenštejn, o investičním záměru 

výstavby přiléhající k ulici Na Plachotě a jeho kompenzacích obci – bude dnes jako 

samostatný bod programu,  

- nepříjemnou událostí byl úraz dítěte na víceúčelovém hřišti v ulici Jabloňová, kde byly bez 

vědomí obce instalovány brány a jedna z nich na dítě spadla, obec jako provozovatel hřiště 

bude hradit odškodné,  

- paní Toušková podala na Krajský soud v Praze návrh na zrušení části nově schváleného 

územního plánu, 

- finance obce ke dnešnímu dni:  

 - v Oberbank cca 12,7 mil. Kč, 

 - v Komerční bance cca 2,1 mil. Kč, 

 - v ČNB cca 1,1 mil. Kč,  

 - za pozemek parc. č. 205/88 obec získá 8.535.500,- Kč,  

 - přes 3 mil. Kč budou ještě třeba na dostavbu Bytového domu,  

 - a další investice na opravu komunikace na Zápské (po převedení do vlastnictví obce),  

- rada poděkovala kulturní komisi za její činnost, zejména při pořádání dne dětí, dále 

probíhají akce pro seniory – setkání s jubilanty, paměťová setkávání, posezení 

s harmonikou, v sobotu 15. 6. se bude konat Den IZS, koncem června taneční zábava 

Vítání prázdnin a stejně jako v předchozích dvou letech proběhne na přelomu července 

a srpna v RPA divadelní festival Spolku Kašpar, dále o prázdninách vyjde nové číslo 

Radonických listů. 

 

 

Rozprava:        

- Ing. Vrba – vznesl dotaz k projektu FV elektráren, zda se počítá s bateriovým uložištěm, 

- Ing. Němec Stanislav – odpověděl, že toto se zatím neřešilo, 

- Ing. Vrba – další dotaz ohledně úniku vody ze závlahového systému, jestli se podobná 

situace nemůže opakovat ve škole, 

- Ing. Němec Stanislav – škola má vlastní studnu,  

- Ing. Vrba – dotaz na platnost nově schváleného územního plánu, 

- Ing. Němec Stanislav – odpověděl, že územní plán je v současné době platný,  

- Ing. Hošek – dotázal se, zda nebude problém, že bude v přístavbě MŠ třída 

v 3. nadzemním podlaží,  

- Ing. Němec Stanislav – nebude se jednat o klasické třídy, ale klubovny – herny, zatím je 

vše odsouhlaseno,  

- Ing. Němec Stanislav  – společnost Bayeta v lokalitě Na svahu rozdělila další pozemky na 

zahrádky, byla tam bez povolení zpevněna komunikace a v současné době je požadavek na 

zavedení elektřiny, obec k tomuto vydala záporné stanovisko, pozemky byly prodávány 

jako orná půda, ne stavební parcely, územní plán se zastavěním nepočítá, 

         – lokalita V zahrádkách zatím nebyla společností PBO TAU 

předána do majetku obce, PVK dodává vlastníkům nemovitostí vodu, ale bez fakturace, 

protože s nimi nemá uzavřené smlouvy, za předchozí období vlastníci dlužnou částku za 

vodné a stočné uhradili, ale v současné době je voda dodávána opět bez fakturace, mezi 

společností PBO TAU a obcí byla v roce 2022 uzavřena Dohoda vlastníků provozně 
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souvisejících vodovodů a kanalizací o jejich vzájemných právech a povinnostech, 

společnost PBO TAU, ale dále přestala s PVK komunikovat. 

  

 

Usnesení č. 10/2 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu o činnosti rady. 

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

 

10/3    Zpráva o činnosti Obecní policie 

   - předkladatel Aleš Flídr, velitel obecní policie   

   

   Velitel Obecní policie Radonice shrnul činnost od posledního jednání zastupitelstva 

obce (celá zpráva o činnosti je v příloze č. 1). 

 

 

Rozprava:   

- Ing. Vrba – na minulém zastupitelstvu se řešil starý sloup elektrického vedení v ulici 

Příčná, jak bylo vyřešeno, 

- velitel OP p. Flídr – majitel byl vyrozuměn a sloup byl již odstraněn,  

-  Ing. Němec Stanislav – konstatoval, že by si obecní policie měla více všímat dění v obci, 

dále informoval o pokračování případu neodborného prořezání stromů v ulici Chvalská 

a Javorová, které se řešilo na minulém jednání zastupitelstva – stromy byly prohlédnuty 

dendroložkou, ale zatím bez dalšího řešení – stromy vysadila obec, ale jsou na pozemcích 

v majetku Krajské správy a údržby silnic. 

 

 

Usnesení č. 10/3 : 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

Zprávu o činnosti Obecní policie. 

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

 

10/4     Závěrečný účet obce k 31. 12. 2023 

    - předkladatel Ing. et Ing. Tomáš Němec – předseda finančního výboru 

 

 

   Přezkoumání hospodaření provedl auditor Ing. Jiří Giogas, osvědčení číslo 1402, 

Čechova 1051, 544 01 Dvůr Králové nad Labem. 
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   Přezkoumání hospodaření bylo provedeno v souladu se zákonem č. 93/2009 Sb. 

Zákon o auditorech, auditorským standardem č. 52, dalšími relevantními předpisy vydanými 

Komorou auditorů České republiky, podle ustanovení § 42 Zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, 

ve znění pozdějších předpisů nebo podle ustanovení § 38 zákona č. 131/2000 Sb. ve znění 

pozdějších předpisů a podle ustanovení § 10 Zákona č. 420/2004 Sb. o přezkoumání 

hospodářských územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, ve znění 

pozdějších předpisů. 

   Přezkoumání hospodaření se uskutečnilo v sídle obce (Na Skále 185, Radonice, 

250 73) průběžně v průběhu roku 2023 a závěrečné přezkoumání dne 3. 5. 2024. 

   

Celkový závěr zprávy: 

Při přezkoumání hospodaření územního celku Obce Radonice za rok 2023 nebyly zjištěny 

žádné chyby a nedostatky. 

 

   Dopis auditora zastupitelstvu byl na obec zaslán dne 3. 5. 2024. Auditor zde 

konstatuje, že nezaznamenal žádné skutečnosti, které by vedly k domněnce, že uzávěrka 

nezobrazuje věrně skutečný stav majetku, závazků a jmění obce. 

 

 

Rozprava:  

- Ing. Vrba – dotázal se na nárůst výdajů v § 3639 opravy a údržba, 

- Ing. Němec Stanislav – nemá souvislost se závěrečným účtem a auditem, je to věc plnění 

 rozpočtu, bylo to pravděpodobně z důvodu opravy břehů rybníka v RPA. 

 

 

Usnesení č. 10/4 : 

Zastupitelstvo obce: 

1. Schvaluje:  

1.1. Závěrečný účet obce Radonice za rok 2023. 

1.2. Zprávu auditora o výsledku hospodaření obce Radonice. 

 

2. Bere na vědomí: 

2.1. Dopis auditora pro zastupitelstvo obce Radonice 

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

 

10/5    Motivační program ke zlepšení vzhledu obce 

   - předkladatel Ing. et Ing. Tomáš Němec – předseda finančního výboru 

 

 

   Žádosti byly dne 13. 5. 2024 projednány stavební komisí s kladným stanoviskem. 

Finanční výbor se k tomuto stanovisku připojuje a doporučuje všechny žadatele zařadit do 

Motivačního programu pro rok 2024. 

 

 



6 

 

Rozprava:  bez připomínek.     

 

 

Usnesení č. 10/5 : 

Zastupitelstvo obce: 

 

1.   Schvaluje 

1.1.  Zařazení Žádosti o zařazení do Motivačního programu pro žadatele: 

a) Ing. Martin Leták, Zahradní 147, žádost podána 21. 12. 2023, 

b) Petr Kožich, Na Vartě 210, žádost podána 27. 12. 2023, 

c) Václav Kratochvíl, Růžičkova 168, žádost podána 8. 1. 2024, 

d) Josef Fojt, Růžičkova 12, žádost podána 27. 2. 2024.  

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

 

10/6     Kupní smlouva na prodej pozemku p.č. 205/88  

   - předkladatel Ing. Stanislav Němec, MBA – starosta obce  

 

 

   O prodeji pozemku p.č.205/88 o výměře 811 m2 rozhodlo zastupitelstvo svým 

usnesením 3/5 ze dne 27. 2. 2023 a následně, poté, co zájemce s nejvyšší nabídnutou cenou 

v internetové aukci od záměru koupě pozemku odstoupil, na svém zasedání dne 13. 12. 2023 

stanovilo novou minimální prodejní cenu ve výši 10.000,- Kč/m2.  

   S touto minimální cenou byla v měsíci dubnu provedena opakovaná internetová 

aukce, které se zúčastnili dva zájemci, z nichž vyšší cenu, a to 8.535.500,- Kč, tj. 10.524,- 

Kč/m2, nabídla společnost MAXIMUM Services s.r.o .  

   S tímto zájemcem tedy proběhlo jednání o kupní smlouvě, jejíž znění je obsahem 

přílohy č.2.  

   Kupní cena bude hrazena hotově přes advokátní úschovu, již upravuje smlouva 

uvedená v příloze č.1. 

   Obě smlouvy jsou standardní, z hlediska obce bezpečné a jejich znění je 

odsouhlaseno kupujícím, navrhuji tedy obě smlouvy schválit a přijmout usnesení, jak je 

navrženo. 

 

 

Rozprava:   

-  Ing. Vrba – vznesl dotaz ohledně regulativů výstavby podle starého a podle nového 

 územního plánu, jestli je to ve smlouvě v pořádku, 

- Ing. Němec Stanislav – konstatoval, že toto se řešilo a je to v pořádku, 

- pan Matoušek – vznesl dotaz, proč budeme prodávat další pozemky, když máme 

 finančních prostředků na účtu dost,  
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- Ing. Němec Stanislav – odpověděl, že budou potřeba finance např. na fotovoltaiku, na 

 půdní vestavbu v MŠ a je lepší mít vybudované prostory na zájmovou činnost pro děti než 

 pozemek,  

- pan Matoušek – fotovoltaiku ještě nestavíme, 

- Ing. Němec Stanislav – pokud nebudeme mít peníze, tak ji nepostavíme nikdy, z vlastních 

 zdrojů na ni neušetříme,  

- Ing. Růžička – konstatoval, že na průběhu posledních dvou aukcí je vidět, že se pozemek 

 nemusí prodat hned, ale může to trvat delší dobu, třeba i rok a je potřeba mít finanční 

 zálohu. 

 

 

Usnesení č. 10/6 : 

Zastupitelstvo obce: 

 

1.   Schvaluje 

1.1. Úschovní smlouvu mezi Obcí Radonice, JUDr. Davidem Mášou, advokátem, ev.č. 

 ČAK 10974 a společností MAXIMUM Services s.r.o., Slaviborské náměstí 20, 

 196 00 Praha 9, IČO 055 74 064, o úschově kupní ceny za pozemek 205/88 v k.ú. 

 Radonice u Prahy ve znění uvedeném v příloze č.1. 

1.2. Kupní smlouvu se společností MAXIMUM Services s.r.o., Slaviborské náměstí 20, 

 196 00 Praha 9, IČO 055 74 064 na prodej pozemku p.č. 205/88 v k.ú. Radonice 

 u Prahy za kupní cenu 8.535.500,- Kč ve znění uvedeném v příloze č.2 . 

 

Hlasování : 

Pro :        9                Proti :       0        Zdržel se :     1  (Michal Matoušek) 

Návrh usnesení byl přijat. 

 

 

 

10/7     Informace o investičním záměru Vily Jenštejn  

   - předkladatel Ing. Stanislav Němec, MBA – starosta obce  

 

 

   Investiční záměr Vily Jenštejn počítá s výstavbou 34 rodinných domů na pozemcích, 

které se nacházejí v katastrálním území obce Jenštejn, nicméně bezprostředně přiléhají k naší 

ulici Na Plachotě. 

   Určení této lokality k zástavbě územním plánem obce Jenštejn de facto do sousední 

obce je sice nekorektní a z hlediska územního plánování naprosto absurdní, nicméně je 

historickým faktem. Ten bohužel tehdejší vedení obce umožnilo jak svou nečinností při 

schvalování územního plánu Jenštejna, tak i dohodou s tehdejšími vlastníky pozemků, která 

naši obec zavazuje povinností umožnit napojení 28 domů na naši infrastrukturu. Účinnost této 

smlouvy je sice diskutabilní, nicméně faktem zůstává, že i bez ní může investor svůj záměr 

realizovat, a to dokonce v podobě pro obec ještě více zatěžující. 

   S investorem záměru tedy proběhla celá řada jednání, na kterých se snažíme docílit 

co nejmenšího zatížení naší obce touto novou zástavbou a zároveň vyjednat co 

nejkomplexnější kompenzační opatření. Ta by měla spočívat jednak ve finančním příspěvku 

investora přímo do rozpočtu obce a jednak zejména v revitalizaci lesíků Červená skála 

a Amerika a jejich propojení s lesíkem Břízek, aby tak bylo zvětšeno a zkvalitněno území, 
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které slouží jako přírodní a rekreační zázemí obce a které bude jistě zatíženo právě novými 

obyvateli z plánované lokality. Situaci komplikuje fakt, že jak pozemky pro vlastní výstavbu, 

tak i přilehlé rekreační a přírodní plochy jsou ve vlastnictví dalších subjektů a nacházejí se 

v katastru obce Jenštejn, byť fyzicky jsou součástí Radonic.  

   Investor zatím předložil několik návrhů, které jsou postupně diskutovány se starostou 

obce a v Radě, žádný z těchto návrhů nebyl však nijak odsouhlasen nebo schválen a všechny 

podmínky budou muset být detailně stanoveny v plánovací smlouvě.  

   O aktuálním stavu projektu a návrzích na kompenzační opatření bude zastupitelstvo 

informovat přímo investor.   

   V silách obce dnes již není realizaci záměru zabránit, je tedy nutné dosáhnout 

alespoň toho, aby se tak stalo za co nejpřijatelnějších podmínek, kterých lze dosáhnout jedině 

dalším jednáním. 

   Navrhuji tedy přijmout usnesení, jak je navrženo.   

   Jednání zastupitelstva obce se zúčastnil jednatel společnosti Vily Jenštejn Ing. Jirka 

a prezentoval projekt výstavby 34 rodinných domů přiléhajících k ulici Na Plachotě. 

 

 

Rozprava:   

- Ing. Vrba – vznesl dotaz, kam bude napojena kanalizace z nových domů,  

- Ing. Jirka – odpověděl, že napojení na kanalizaci v ulici Na Plachotě kapacitně není 

 možné, proto každý dům bude mít vlastní samostatnou čistírnu odpadních vod na vlastním 

 pozemku, z tohoto důvodu byl i proveden hydrogeologický průzkum,  

- pan Matoušek – vznesl dotaz, zda je plánovaný chodník ve směru na Jenštejn, 

- Ing. Jirka – chodník nebude u hlavní silnice, ale máme v plánu napojení na konci ulice Na 

 Plachotě na stávající cestu do Jenštejna, kde bude třeba provést údržbu stávající cesty,  

- Ing. Vrba – upozornil, že v původní dohodě jsou parcelní čísla, která již neexistují, a dále 

 vznesl dotaz na zastavěnost pozemků. 

- Ing. Jirka – na dotaz k zastavěnosti pozemků odpověděl, že byla snaha o respektování 

 pravidel jak obce Jenštejn, tak obce Radonice. 

 

 

Usnesení č. 10/7 : 

Zastupitelstvo obce: 

 

1.   Konstatuje, 

1.1. že vyslechlo informaci starosty obce a investora o investičním záměru „Vily 

 Jenštejn“. 

 

2.  Ukládá 

 Starostovi obce a Radě 

2.1. vést další jednání s investorem záměru za účelem zajištění co nejlepších 

 a nejkomplexnějších kompenzačních opatření, která budou zmírňovat dopad záměru 

 „Vily Jenštejn“ na obec. 

 

Hlasování : 

Pro :        10                Proti :       0        Zdržel se :     0 

Návrh usnesení byl přijat. 
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Náměty, připomínky a dotazy členů zastupitelstva a občanů  

 

- pan Novák Marek – zasílal jsem na obecní úřad připomínky k dopravnímu značení a dále 

 nyní předkládám návrh na úpravu komunikace ve zúžení v ulici Pavlova, aby zde vznikl 

 chodník a byl zde přechod, 

- Ing. Němec Stanislav – toto obec cca před 2 lety řešila, bylo provedeno sčítání, kolik lidí 

 projde za den (číslo nebylo vysoké), počet automobilů, které za 24 hodin projedou, 

 kompetentní orgány nepovolily, aby zde byly umístěny semafory s přechodem pro chodce, 

 závěr: zastupitelstvo přijímá podnět pana Nováka na prověření dopravního situace v ulici 

 Pavlova. 

 

 

Jednání zastupitelstva obce bylo ukončeno ve 21.02 hodin. 

 

 

 

Podpisy ověřovatelů: 

 

 

 Miroslav Moudrý             ………………………………… 

       

 

 

Michal Matoušek               ………………………………… 

   

 

 

 

 

 

 

…………………………………                                 …………………………………… 

   Ing. Stanislav Němec, MBA                                                 Ing. Zdeněk Růžička 

              starosta obce                                                                 místostarosta obce 
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